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دیدگــــــاه
استرس؛ بزرگترین مشکل دربی

تیم های استقلال و پرسپولیس به تساوی در دربی 97 
رضایت دادند.  دو تیم به شدت مراقب بودند تا دروازه شان باز 
نشود. پرسپولیس بهتر بازی کرد و در خلق موقعیت نمایش 
مناسب تری در قیاس با استقلال داشت. سرخ پوشان تلاش 
کردند تا خود را به حریف تحمیل کنند و در این زمینه موفق 
بودند اما همانند رقیب سنتی خود به گل نرسیدند. البته در 
دقایق پایانی مسابقه داور برای استقلال اعلام پنالتی نکرد و 
در صورتی که این اشتباه از سوی داور رخ نمی داد آبی پوشان 
این فرصت را داشتند تا در صورت گل کردن توپ برنده دربی 
97 شوند.  بزرگترین مشکل در دربی استرس نباختن است. 
در گذشته تا این اندازه بازی های استقلال و پرسپولیس با 
استرس همراه نبود اما به قدری این بازی را حساس می کنند 
و در مورد نتیجه آن حرف می زنند که تمام تمرکز دو تیم 
معطوف به آن می شود تا در این مسابقه حساس بازنده نشوند. 
استرسی که برای واگذارنکردن نتیجه دربی بر دو تیم غالب 
می شود بر روی کیفیت تیم ها اثر منفی می گذارد و بازیکنان 
قدرت ریسک ندارند. اصلا چنین اجازه ای از سوی کادرفنی به 
آنها داده نمی شود و به همین دلیل نهایت دقت مهره های هر 
دو تیم صرف آن می شود تا جایی که می شود مراقب باشند تا 
گل نخورند و سپس به فکر گلزنی باشند. وقتی حداقل توان 
تیم صرف برنامه های هجومی می شود نباید هم انتظار داشت 
گلی از خط دروازه ها عبور کند. مهم ترین عواقب شکست 
در دربی برای کادرفنی است. احتمال برکناری سرمربی 
افزایش می یابد و اگر این اتفاق هم رخ ندهد تا برگزاری دربی 
بعدی فشار زیادی روی کادرفنی وجود دارد. توجه به این 
شکست آن قدر اهمیت دارد که باعث نادیده گرفتن تمامی 
موفقیت های تیم می شود. بازیکنان هم به شدت زیر فشار 
شکست در دربی قرار می گیرند و به خصوص آنهایی که از نگاه 
هواداران مسبب این ناکامی هستند از سوی فرصت طلبان 
فضای مجازی شماتت می شوند. هجمه های وارد شده به تیم 
بازنده دربی از حد معمول بالاتر است و جرات ریسک کردن 
را از دو تیم، مخصوصا بازیکنان خلاق می گیرد. هر دو تیم 
دارای مهره های خوبی هستند و توانایی ارائه بازی های به 
مراتب بهتری را دارند اما اگر ریسک کنند و بازنده شوند با 

دردسرهای متعددی مواجه خواهند شد. 

در دربــــی 97 بازهــــم شاهد تســاوی 
سرخابی های پایتخت بودیم. بهزاد داداش زاده 
بازیکن سابق استقلال و پرسپولــیس در این 

خصوص صحبت کرد. 
 نظرتان درباره دربی 97 چیست؟

 دربی در نیمه دوم، بازی جذاب تری بود. 
۲ تیم از لحاظ فنی چیزی نداشتند. استقلال 
در ۵ دقیقه اول بازی، سوار بر بازی بود؛ اما 
موقعیت های خاصی را روی دروازه خلق نکرد. 
 نیمه دوم رفته رفته بازی بهتری را دیدیم و

۲ تیم از لاک دفاعی بیرون آمدند. ۲ تیم آنالیز 
خوبی از یکدیگر داشتند. پرسپولیس در نیمه 
دوم بهتر بازی کرد و می توانست گل بزند. 
در مجموع بازی دلچسبی را شاهد نبودیم. 
مساوی به سود ۲ مربی شد تا بتوانند جایگاه 

خود را حفظ کنند.
 نظرتان در مورد اعتراض استقلال به 

قضاوت بنیادی فر چیست؟
بنیادی فر تمرکز لازم را نداشت. او چند 
خطا را نگرفت که باعث اعتراض کادرفنی 
سرخابی ها شد. بنیادی فر روز خوبی نداشت. 
در دقیقه ۸۸ خطایی روی ژستد اتفاق نیفتاد و 

اصلا پنالتی نبود. 
 ارزیابی کلی شما  از دربی چیست؟

 معتقدم تساوی، بیشتر به سود پرسپولیس 
بود؛ زیرا آنها در جدول بالاتر از استقلال 
قرار گرفتند و به ادامه لیگ امیدوار تر شدند. 
استقلال این فصل آرامش دارد و مهره های 
خوبی جذب کرده است. آبی ها باید بهتر عمل 
کنند و نتیجه بگیرند. شرایط دربی فرق می کند 
و مربیان نمی خواهند شکست بخورند. طبیعی 
است که دربی بازی جذابی نباشد و ۲ تیم، بسته 
بازی کنند. بازی خوبی نبود. استقلال باید در 
آینده نتایج بهتری بگیرد تا وارد بحران نشود. 
پرسپولیس از لحاظ مالی و مدیریتی، مشکل 
دارد. این تیم با وجود تمام مشکلاتی که داشت، 

بهتر از استقلال بازی کرد. 

گفتوگو

     جشن
تیم مالمو در خانه خود مقابل هالمستاد با تساوی بدون 
گل متوقف شد. بعداز این دیدار هواداران مالمو  برای 
برپایی جشن قهرمانی با پرچم های بزرگ وارد زمین شده 
و حتی ماموران امنیتی نیز در خارج کردن این خیل عظیم 

جمعیت ناکام بودند

     سرمربی جدید
مقابل  »کریس .رونالدو«  درخشش  با  منچستریونایتد 
آرمنچستریونایتد به مصاف کریستال پالاس رفت و نکته قابل توجه 
اینکه، سرمربی آلمانی برای اولین بار هدایت شیاطین سرخ را بر 
عهده دارد و  می توان تغییرات در سبک بازی یونایتد را در همین 

اولین مسابقه تحت هدایت رالف.رانگنیک متوجه شد.

             درخشش ذخیره  
دیووک اوریگی، ستاره لیورپول یکبار دیگر در دقایق 
پایانی به داد یورگن کلوپ رسید. وی در دقیقه 94 برای 
بازکردن دروازه ولورهمپتون دست به کار شد و پیروزی 
شاگردان کلوپ را رقم زد. البته بارها شاهد درخششی 

اینچنینی از دیووک.اوریگی بوده ایم.

ت
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فارس: سرمربی فصل پیش ماشین سازی تبریز گفت: 
باشگاه نه من را اخراج کرده و نه استعفایی از من دیده، پس 
چطور دنبال مربی جدید هستند؟ علیرضا اکبرپور اظهارداشت: 
من امسال با مدیران باشگاه ماشین سازی توافق کردم که ابتدا 
تلاش کنند تا پنجره نقل وانتقالات باز شود تا قرارداد بازیکنان 
جدید ثبت شود اما این اتفاق رخ نداد. وی افزود: با شروع فصل 
پنجره باشگاه باز نشد اما  متوجه شدم مربی تیم امید را بالای 
سر تیم گذاشتند تا کارها را پیش ببرد. من نه استعفا کردم 
و نه اخراج شدم اما می شنوم هر روز به دنبال مربی هستند. 
سرمربی فصل گذشته ماشین سازی خاطرنشان کرد: باشگاهی 
که با مربی اش تسویه حساب نکرده و پول سال گذشته من را 
نداده چگونه دنبال مربی است؟ اکبرپور تاکید کرد: تیمی که 
مربی اش را اخراج نکرده و هیچ تسویه حسابی با من انجام نداده 
چطور می خواهد مربی جدید بیاورد و برای او کارت مربیگری 
دریافت کند؟ این برای خود من هم سوال است. من مربی 
ماشین سازی نیستم ولی هیچ تسویه حسابی با من صورت 

نگرفته است. 

  ژوزه مورینیو پس از باخت 3 بر صفر تیم فوتبال رم مقابل 
اینتر در ورزشگاه المپیکو اعتراف کرد که زور تیم او به نراتزوری 
نمی رسید. باخت رم دومین باخت خانگی آقای خاص در لیگ 
دسته اول فوتبال ایتالیا است. بدتر از آن اینکه در نیمه نخست، 
بازی کاملا یکطرفه و به سود اینتر بود و در همان نیمه هم هاکان 
چاله انوغلو هافبک ترکیه ای نراتزوری مستقیما از روی نقطه 
کرنر گلزنی کرد. مورینیو در پایان بازی از پاسخ دادن به سوالات 
گزارشگر شبکه DAZN و دیگر خبرنگاران خودداری کرد اما 
روبه روی دوربین نظر خود را اینگونه بیان کرد: من از استودیو 
عذرخواهی می کنم، همینطور از مردم داخل منازل که شاید به 
شنیدن سوالات آنها علاقه داشته باشند. اینتر در شرایط عادی 
از ما قوی تر است. در شرایط غیرعادی اما آنها خیلی قوی تر از 
ما هستند. فصل قبل آنها با ۲9 امتیاز اختلاف نسبت به رم 
کارشان را به پایان رساندند. امروز هم با مصدومان و محرومانی 
که داشتیم، کارمان خیلی سخت بود. مورینیو افزود: پتانسیل 
خط حمله تیم ما در این بازی عملا صفر بود.  خیلی مهم بود 
که در این بازی گل بزنیم چون ما فقط دو یا سه موقعیت 
داشتیم. ما سه موقعیت داشتیم و گل هم نزدیم. رم برای این 
بازی تامی آبراهام و ریک کارسدورپ را به دلیل محرومیت 
در اختیار نداشت و این در حالی بود که سه بازیکن دیگرش، 
استفان الشعراوی، لورنتزو پلگرینی و لئوناردو اسپیناتزولا هم 
مصدوم و فلیکس آفنا جیان به دلیل ابتلا به کرونا خانه نشین 
است. مورینیو افزود: خیلی مهم بود که در این بازی گل بزنیم 
چون ما فقط دو یا سه موقعیت داشتیم. ما سه موقعیت داشتیم 

و گل هم نزدیم. جانلوکا مانچینی 
و نیوکولو زانیولو دو بازیکن رم 
در این بازی کارت زرد گرفتند و 
بازی بعدی تیم شان برابر اسپتزیا 
را از دست دادند. آقای خاص 

در این باره هم گفت: داور 
کارش را خوب انجام 
روی  اصلا  او  داد. 
نتیجه تاثیر نگذاشت. 
ما بــی انضباط ترین 
  A تیــــم ســری
هستیم و از همه 
تیم های دیــــگر 
بیشتر کـارت زرد 

گرفته ایم.  

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

هومنافاضلی
کارشناس داوری     

 مهاجم ایرانی تیم فوتبال پورتو درباره گل فصل 
گذشته اش به تیم چلسی که به عنوان بهترین گل فصل 
لیگ قهرمانان اروپا انتخاب شد، صحبت کرد. نشریه 
اوژوگوی پرتغال با مهدی طارمی صحبت کرده است که در 
این گفت و گو مهاجم تیم ملی کشورمان درباره مهارتش برای 
زدن ضربات قیچی برگردان از جمله گلی که فصل گذشته 
در بازی برگشت تیمش مقابل چلسی در مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا به ثمر رساند صحبت کرد. طارمی 
با تاکید بر اینکه گلش به چلسی اتفاقی و شانسی نبوده است، 
گفت: وقتی در ایران بودم و برای پرسپولیس بازی می کردم، 

چندین بار زدن ضربات قیچی را امتحان کردم. بعضی از آنها 
به تیر دروازه خورد و بعضی های دیگر خارج از چارچوب 
بودند. با این حال من همیشه به خودم می گفتم که بالاخره 
یک روز در یک بازی مهم با ضربه قیچی گل می زنم. همیشه 

می خواستم به دستاوردی برسم که وقتی 
بازنشسته شدم بتوانم به آن افتخار 
کنم. طارمی ۲9 ساله با اعتراف به اینکه 
بازی در لیگ قهرمانان اروپا برای تحقق 
یک رویای کودکانه بوده است، افزود: 

وقتی در سن 6 سالگی فوتبالم را شروع 

کردم، همیشه بازی های لیگ قهرمانان 
را تماشا می کردم. من به لطف پدرم وارد 
فوتبال شدم. بعد من به پرسپولیس رفتم. 
پرسپولیس در ایران باشگاه بزرگی 
است. برای همین رفتن به آن تیم 
باورنکردنی بود. بعداز آن هم 
که راهی اروپا شدم و از آن روز 
کلی اتفاق خوب برایم رخ داده 
است. من به دستاوردهایی که 
در دوران بازی ام داشته ام، افتخار 
می کنم و از آنها بسیار راضی ام. 
در کودکی نمی خواستم شبیه 
هیچ بازیکن دیگری باشم، فقط 
می خواستم خودم باشم، مهدی 

طارمی.

همیشه به خودم می گفتم بالاخره با ضربه قیچی یک گل مهم می زنم

 طارمی:  نخواستم شبیه کسی باشم

انتخابات فدراسیون فوتبال  آرمان ملی: 
اسفندماه سال گذشته برگزار شد. در 9 ماه گذشته 
فوتبال ایران و این فدراسیون با تغییرات زیادی 
مواجه شدند و می توان سیر این تغییرات را 

به خوبی دید. 
 تیم ملی، هتل و پرواز 

مشکل  مهمترین  گذشته  سال  پایان  در 
فدراسیون فوتبال را می توان بودجه و وضعیت 
نقدینگی آن دانست. فدراسیون فوتبال بدهی های 
سنگینی داشت که از سال ها قبل بلاتکلیف 
باقی مانده و پرداختی انجام نشده بود.  نمونه 
کوچک آن را می توان بدهی یکصد میلیون 
تومانی به یک هتل ذکر کرد که چند سالی است 
پرداخت نشده! مسائلی از این دست، سوای اینکه 
باعث شده همراهان قبلی به فدراسیون کمک 
نکنند دلیلی خواهد بود تا شرکای تجاری و 
طرف حساب های دیگری به فدراسیون فوتبال 
کمک نکند و خدمات ارائه ننمایند. می توان 
گفت بی اعتباری بزرگترین مشکل فدراسیون 
فوتبال در سطح کشور بود. ایرلاین ها؛ هتل ها 
و حتی کارمندان فدراسیون همه چند ماه و 
چند سال مطالبات خود را از فدراسیون قبلی 
طلبکار بودند.  عزیزی خادم پس از حضور در 
راس فدراسیون و با توجه به مشکلات مالی و 
بی اعتباری فدراسیون تاج به دنبال مهیاکردن 
شرایط تیم ملی بود. اسکوچیچ درخواست برگزاری 

اردوی تیم ملی در کیش در خردادماه را داده بود 
و  پس از مذاکرات و جلسات مختلف شهاب الدین 
عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال با عبدالرضا 
موسوی، مقرر شد تا هتل داریوش کیش به صورت 
رایگان میزبان ملی پوشان ایران باشد. همچنین 
قرارداد فدراسیون فوتبال و کیش ایر باعث شده 
تا تیم ملی دغدغه ای برای پروازهای خود نداشته 
باشد. بدین ترتیب شاگردان اسکوچیچ با خیال 
در  حضور  قطعی شدن  به دنبال  آسوده تری 

جام جهانی باشند. 
 اولین برد در خانه بحرین  

خردادماه سالجاری رخداد مهمی  برای فوتبال 
ایران به شمار می آمد. تیم ملی ایران برای رسیدن 
به مرحله نهایی انتخابی جام جهانی موقعیت 
خوبی نداشت. 1۸ خردادماه تیم ملی فوتبال 
ایران در ششمین بازی خود در مرحله مقدماتی 
جام جهانی ۲۰۲۲، در استادیوم ملی بحرین در 
منامه، با ۲ گل سردار آزمون و تک گل مهدی 
طارمی؛ بحرینِ میزبان را شکست داد. این 
اولین بار بود که تیم ملی ایران با پیروزی در خارج 

از خانه، بحرین را شکست داد . 
 پیروزی کم نظیر مقابل عراق 

تیم ملی ایران شهریورماه گذشته  با ارائه یک 
بازی حساب شده و منظم، موفق شد تیم ملی 
عراق را با نتیجه 3 بر صفر شکست دهد. پیروزی 
پر گل و قاطعی که در ۵۰ سال گذشته بی سابقه 

بوده است. شکست ناباورانه عراقی ها، باعث خشم 
و عصبانیت هواداران فوتبال و رسانه های این 

کشور شد.
 تاریخ سازی دختران 

اوایل مهرماه گذشته تیم ملی فوتبال زنان 
ایران در آخرین دیدار خود از گروه G مسابقات 
مقدماتی قهرمانی آسیا، مقابل اردن به میدان رفت 
و در ضربات پنالتی به پیروزی رسید. با این نتیجه 
ملی پوشان برای اولین بار به مرحله نهایی جام 
ملت ها صعود کردند. اردن در نیمه اول این دیدار 
موقعیت هایی را روی دروازه ایران به وجود آورد 
اما دفاع ملی پوشان مانع از بازشدن دروازه شد. 
تلاش تیم ها برای گلزنی در نیمه دوم هم به جایی 
نرسید تا ضربات پنالتی تکلیف تیم صعودکننده 
به مرحله نهایی قهرمانی آسیا را روشن کند. ایران 
در ضربات پنالتی موفق شد ۴ بر ۲ اردن را شکست 
بدهد. زهره کودایی دروازه بان تیم ملی دو پنالتی 
از تیم اردن را گرفت. ایران پیش از این بنگلادش 
را هم با نتیجه پنج بر صفر شکست داد. نکته قابل 
توجه اینکه تیم ملی بانوان ایران حدود ۲ سال در 
هیچگونه رقابتی حضور نداشت و از رنکینگ فیفا 

خارج شده بود! 
 بازگشت ستاره های سابق 

یکی از بهترین اتفاقات این زمان را می توان 
دانست.  ملی  تیم  سابق  ستاره  دو  بازگشت 
مهدی مهدوی کیا رسما به عنوان سرمربی تیم 

امید انتخاب شد و حکم خود را از شهاب الدین 
عزیزی خاذم رئیس فدراسیون فوتبال دریافت 
کرد. مهدی مهدوی کیا پس از انتخابش به عنوان 
سرمربی تیم ملی امید، با ورود به ایران در محل 
فدراسیون فوتبال حاضر شد و با شهاب الدین 
عزیزی خادم، رئیس فدراسیون دیدار کرد. طی این 
دیدار مهدوی کیا حکم سرمربی گری تیم ملی امید 
را از عزیزی خادم دریافت کرد. ضمن اینکه کریم 

باقری به عنوان دستیار در تیم ملی حضور دارد. 
 ایجاد کمپ 

رئیس فدراسیون فوتبال ایران در حاشیه مراسم 
افتتاحیه جام عرب فیفا در قطر با رئیس فدراسیون 
جهانی فوتبال دیدار و در مورد موضوعات مختلف 
فوتبال گفت وگو کرد. شهاب الدین عزیزی خادم 
رئیس فدراسیون فوتبال ایران در جریان سفر به 
دوحه با همتای خود در فدراسیون فوتبال قطر 
دیدار و توافق نامه کارآمدی به امضا رساند که 
یکی از مهمترین نکات این تفاهمنامه  این بود 
که فدراسیون فوتبال قطر می پذیرد تمام مخارج 
برگزاری و اقامت کمپ ها و بازی های دوستانه 
به میزبانی قطر را بپردازد. همچنین فدراسیون 
فوتبال قطر توافق می نماید تا فدراسیون فوتبال 
ایران را از نظر مالی و اداری برای تاسیس شعبه 

آکادمی  Aspire در ایران حمایت نماید.
 واگذاری تبلیغات محیطی

به  لیگ برتر  مسابقات  محیطی  تبلیغات 
باشگاه ها واگذار شد. سایت سازمان لیگ نوشت: 
پیرو تاکید آقای دکتر شهاب الدین عزیزی خادم، 
ریاست محترم فدراسیون فوتبال، در راستای 
حمایت از باشگاه ها و افزایش مشارکت کلیه 
باشگاه ها در امر درآمدزایی و رعایت حقوق همه 
باشگاه ها، توافقاتی در هفته های گذشته انجام 
شده، اما به دلایل قانونی اجرایی نشده. از این رو 
با پیگیری های ریاست محترم فدراسیون فوتبال، 
جلسه ای در سازمان لیگ فوتبال ایران با حضور 
جناب آقایان دکتر عزیزی خادم، حیدر بهاروند 
رئیس سازمان لیگ، کشوری فرد دبیر سازمان 
لیگ، درودگر مدیر بازاریابی سازمان لیگ، 
آل اسحاق مشاور حقوقی سازمان لیگ، جناب 
سردار مصطفی آجورلو مدیرعامل محترم باشگاه 
استقلال و معاونان ایشان و شرکت کارگزاری 
باشگاه استقلال برگزار شد، لذا باشگاه اسقلال 
برای دراختیار گرفتن تبلیغات مسابقاتی که 
میزبانی آن رابرعهده دارد تمام موارد قانونی که 
مدنظر هیات رئیسه سازمان لیگ بود و با ارائه 
وثایق ملکی و چک بانکی، قدرالسهم سازمان 
لیگ نسبت به ایفای تعهدات خود اقدام نمود. 
بنابراین مقرر شد تبلیغات محیطی مسابقاتی 
که باشگاه استقلال میزبان است، به آن باشگاه 

اختصاص یاید.

نگاهی به اقدامات انجام شده در فدراسیون فوتبال 

9 ماه پس از انتخابات  

 درگیری خونین
 در مسابقات کشتی »اردبیل«!

ایسنا: پس از درگیری هفته گذشته در 
رقابت های کشتی قهرمانی خوزستان که با 
ضرب و شتم یکی از داوران همراه بود، این بار 
نیز در جریان رقابت های کشتی قهرمانی 
استان اردبیل، زد و خورد میان کشتی گیران 
و طرفدران شان، باعث زخمی شدن چند نفر 
با چاقو و اجسام سخت شد. عبدالرضا اقبال 
رئیس هیات کشتی استان اردبیل گفت: 
۲ کشتی گیر که از مسابقات سال قبل باهم 
خصومت شخصی داشتند باعث و بانی این 
درگیری شدند و کار به درگیری شدید میان 
آنها و طرفداران شان انجامید. رئیس هیات 
کشتی اردبیل درباره زخمی شدن چند نفر 
در جریان این درگیری با سلاح سرد، افزود: 
متاسفانه یک نفر براثر اصابت چاقو از ناحیه 
صورت دچار جراحت عمیق شد که بلافاصله 
به بیمارستان انتقال داده شد. فردضارب نیز 
از سوی ماموران نیروی انتظامی دستگیر 
شد. وی در پاسخ به این سوال که با توجه 
به استفاده از سلاح سرد در این درگیری ها، 
چرا نسبت به تفتیش بدنی تماشاگران برای 
حضور در سالن مسابقات، اقدام نشده است، 
خاطرنشان کرد: بله متاسفانه این کار انجام 
نشد. به هرحال این حادثه تلخ برای ما تجربه 
شد تا در رویدادهای بعدی جلوی این قبیل 
اتفاقات را بگیریم. اقبال بیان داشت: مشکلی 
در برگزاری مسابقات به لحاظ فنی و داوری 
نبود، زمانی که یکی از کشتی گیرها از سوی 
کشتی گیر دیگر و طرفدارانش در سالن تهدید 
می شود، این موضوع را به ما اطلاع نمی دهند 
تا با آنها برخورد کنیم که همین امر زمینه 

درگیری ها را پدید می آورد.  

خارجازمستطیلسبز

رونمایی پرسپولیس از کارگزار 
۶۳۰ میلیاردتومانی 

باشگاه پرسپولیس پس از عقد قرارداد با یک 
شرکت رسما کارگزار خود را برای درآمدزایی 
در فصل جدید معرفی کرد. پرسپولیس با 
عقد قراردادی با یک شرکت رسما از کارگزار 
خود رونمایی کرد تا به این ترتیب سرخ ها 
مشکلی برای درآمــــدزایی در فصل جدید 
نداشته باشند. مـــجید صـــدری، سرپرست 
مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس اظهارکرد: با 
چند شرکت مذاکره کرده بودیم که در همه 
مذاکرات مفاد قرارداد پیشنهادی ما یکسان 
بود. با این حال در قراردادی که امضا شده 
است بحث فضای مجازی، تبلیغات پیراهن و 
موارد اینچنینی در نظر گرفته شده که ۲۲۰ 
میلیارد تومان برای باشگاه درآمد دارد. وی 
افزود: با توجه به کمک آقای سجادی درباره 
بحث تبلیغات محیطی و همین طور همکاری 
آقای عزیزی خادم و بهاروند قرار است تبلیغات 
محیطی را خودمان انجام بدهیم که از این 
حیث 11۰ میلیارد تومان قرارداد بسته ایم. 
البته اگر موضوع حق پخش تلویزیونی را هم 
به نتیجه برسانیم برای باشگاه درآمد 3۰۰ 

میلیاردی به همراه دارد.

خـــبر

بهزاد داداش زاده: 
تساوی

 بیشتر به سود پرسپولیس 
بود

بازیکن اسبق تیم فوتبال استقلال گفت: اگر 
قرار باشد از بازی استقلال و پرسپولیس بهترین 
بازیکن را انتخاب کنید توپ جمع کن ها از همه 

بازیکنان بهتر عمل کردند.
 حد دربی 

سیروس دین محمدی اظهارداشت: هر 
جایی که می روم همه می گویند دربی در حد 
لیگ برتر نبود. این بازی اصلا خوب نبود و نه کار 
تاکتیکی دیدیم و نه تکنیکی. اگر قرار باشد از 
بازی استقلال و پرسپولیس بهترین بازیکن را 
انتخاب کنید توپ جمع کن ها از همه بازیکنان 
بهتر عمل کردند، آنها با سرعت توپ می دادند 
که بازی قشنگ شود ولی کسی در زمین کاری 
نمی کرد. وی افزود: بعد از بازی استقلال و 
پرسپولیس دیدار بایرن و دورتموند را دیدم. 
آن بازی هم دربی فوتبال آلمان بود اما سوال 

من این است مگر آنها استرس ندارند؟ مگر 
نتیجه گیری برای آنها مهم نیست؟ بازی دو تیم 
بایرن و دورتموند درگیری، توپ گیری، گل و 
همه چیز داشت اما از دربی خودمان خجالت 
کشیدیم و هواداران دو تیم هم هیچ لذتی 

نبرده و بعد از بازی همه در حال انتقاد بودند. 
 تساوی استقلال 

هافبک اسبق استقلال در خصوص ۵ تساوی 
پی درپی این تیم تصریح کرد: این نشانگر این 
است که از نظر روانی بازیکنان دچار استرس 
و تنش هستند. روح پیروزی در استقلال کم 
شده است. یک روز تبلیغات محیطی، یک روز 
داور و یک روز هم مسائل دیگر باعث می شود 
تمرکز این تیم به هم بخورد. همین مسائل 
روی تیم اثر تیم بگذارد. اگر استقلال بد بازی 
می کند یا خوب تمرین نکرده یا از نظر روحی 

و روانی دچار مشکل است. به جز این مسائل 
چه دلیل دیگری می خواهید پیدا کنید؟ 
دین محمدی خاطرنشان کرد: لیورپول در 
هفته های گذشته یک تساوی و یک باخت 
در خانه داشت، پس چگونه مربی این تیم 
را برگرداند و بازی بعد ۴ گل به آرسنال زد؟ 
  3 طبیعی است یک تیم در طول فصل ۲-
بازی وارد افت شود ولی مهم این است که کادر 
فنی  چه کار کنند که تیم برگردد. متاسفانه ما 
که صحبت می کنیم فورا یک عده می گویند 
این پیشکسوت علیه فلانی صحبت کرد اما 
نمی شود به مردم واقعیت ها را نگفت. یکسری 
پیشکسوتان استقلال هم در این جور زمان ها 
قایم می شوند. همیشه یاد گرفته ام حرفم را 
بزنم، من از خیلی ها استقلالی تر هستم و بالا 
و پایین این تیم را دیده ام. مردم بدانند  وقتی 

بحث فنی می کنیم با هیچکس قصد 
و غرض نداریم. هدفمان هم این نیست جای 
کسی را بگیریم. در کوچه و خیابان از ما سوال 
می کنند چرا استقلال این مدلی است و من 
مرتب می گویم درست می شود. همین امروز 
یک نفر در خیابان گفت شما می گویید درست 
می شود اما چه وقتی درست می شود؟ واقعا 

نمی دانستیم چه جوابی به او بدهم.
 نقش دستیاران مجیدی 

وی ادامه داد: من بعداز بازی با نفت آبادان 
گفتم نیمه اول واقعا بهترین بازی استقلال در 
این فصل بود و حرف حق زدم ولی این دیدار 
اصلا شرایط خوب نبود. حتی استقلال از نظر 
بدنی خیلی خوب  بود و هیچ مشکلی نداشت 
اما از نظر فنی تیم خوب کار نکرد. به نظر من 
یک جورهایی مشخص است که استقلال در 
زمین آرامش ندارد. ما فوتبالی ها می گوییم 
نباید ترسو بازی کنیم و با شهامت باشیم. ما 
در دربی حتی یک شوت در بازی ندیدیم، این 

خنده دار بود. 

سیروس دین محمدی:

توپ  جمع کن ها از بازیکنان دربی بهتر عمل کردند


